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Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt? 
Als voorzitter van Gedeputeerde Staten en Provinciale Staten heb ik 
gezien dat er twee jaar geleden een politieke aardverschuiving heeft 
plaatsgevonden die voor een heel ander speelveld heeft gezorgd. 
Ondanks die veranderingen ben ik blij met de constructieve samen-
werking over de grenzen van coalitie- en oppositiepartijen heen. 
Zij staan schouder aan schouder om de grote opgaven aan te 
pakken en durven samen breed gedragen besluiten voor onze 
provincie te nemen.

We willen dat Overijssel een veilige plek is en blijft voor iedereen. 
De afgelopen jaren hebben we, mede op initiatief van Provinciale 
Staten en samen met partners, een betekenisvolle stap gezet in de 
aanpak van ondermijning. In het buitengebied is een veiligheids-
coach actief die ondernemers ondersteunt bij het voorkomen 
van ondermijning, maar ook waar nodig, oplossingen zoekt voor 
mensen die zich al in onveilige en ongewenste situaties bevinden. 
Daarnaast heeft de provincie een expertisecentrum ingericht 
dat gemeenten ondersteunt bij de aanpak van ondermijning op 
vakantieparken en in het buitengebied. Ook verkennen we of wij 
van meerwaarde kunnen zijn bij het voorkomen dat jongeren in het 
criminele circuit belanden.

“Noaberschap is écht de lijm die 
de samenleving bindt.”

Waar bent u het meest trots op? 
Als ik aan de afgelopen twee jaar terugdenk, ben ik vooral trots 
op het noaberschap in onze provincie. Als je niet oppast, kan het 
zomaar een hol begrip worden, maar tegelijkertijd is het écht de lijm 
die de samenleving bindt. Ik kwam het tegen bij de uitreiking van de 

Overijsselse Vrijwilligersprijs en in gesprekken met jongeren tijdens 
de Week van Respect. Bij een bezoek aan een kleding- en speelgoed-
bank zag ik hoe vrijwilligers zich onbaatzuchtig inzetten voor hun 
medemens. Of tijdens een ambtsbezoek, waar inwoners van een 
wijk of dorp vol enthousiasme vertelden over hun plannen om hun 
buurt leefbaar te houden. Zij vormen het kloppende hart van onze 
samenleving en verdienen onze waardering en steun.

“We leven in een tijd waarin tegenstellingen en 
polarisatie opvallen. Toch zie ik ook veel mooie 

initiatieven die juist verbinding creëren.”

Met welke dillema’s heeft u maken?
We leven in een tijd waarin tegenstellingen en polarisatie opvallen. 
Toch zie ik ook veel mooie initiatieven die juist verbinding creëren. 
Het vraagt soms moeite om die te blijven zien, maar juist daarom 
vind ik het vanuit mijn rol extra belangrijk om daar aandacht voor te 
vragen. Verbinding zoeken en vinden is niet altijd makkelijk, zeker 
niet in een samenleving waar intimidatie richting publieke ambts-
dragers toeneemt. We mogen dat nooit normaal gaan vinden. 
Als samenleving en overheid moeten we duidelijke grenzen stellen, 
optreden bij overschrijdingen en steun bieden aan wie hiermee te 
maken krijgt. Alleen zo behouden we een respectvolle en veilige 
publieke ruimte.

Waar blijft of gaat u de komende twee jaar op inzetten?
Ik blijf mij natuurlijk inzetten voor de hiervoor genoemde thema’s. 
Daarnaast hebben we als provincie een aantal grote maatschappe-
lijke opgaven, waarvoor we ons als ambtelijke organisatie, college 
en Provinciale Staten blijven inzetten. Het is mooi om dat in mijn 
verschillende rollen als Commissaris van de Koning te mogen 
begeleiden en ondersteunen.

Commissaris van de Koning, voorzitter van Gedeputeerde Staten en 
Provinciale Staten, portefeuillehouder Kwaliteit Openbaar Bestuur, P&O 
en Rijkstaken

Andries HeidemaAndries Heidema
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Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt?
Onze wereld verandert snel; in de internationale politiek waait een 
gure wind. Gelukkig staat de Overijsselse economie er toch goed 
voor. We hebben daarvoor een stevig fundament gelegd. Na twee 
jaar besturen zijn vier grote investeringsvoorstellen aangenomen, 
die zich richten op logistiek, de regionale economie, retail en 
toerisme/recreatie. Een solide basis waarop we verder kunnen 
bouwen.

Waar bent u het meest trots op?
Ik ben trots op de professionaliseringsslag die we hebben gemaakt 
en op de tientallen programma’s waarmee we ondernemers op 
weg helpen. Maar ik ben ook blij met de versterkte banden met 
Duitsland en andere Europese partners. Die samenwerking is 
essentieel, omdat we de komende jaren als Europese Unie samen 
moeten én willen optrekken. We moeten op eigen benen staan wat 
betreft onze veiligheid én onze economie. 

Voor veel mensen lijkt de Europese Unie ver weg, maar steeds meer 
Europese regels beïnvloeden het leven en werken hier in Overijssel. 
Bovendien is internationale samenwerking nodig om stappen te 
zetten op het gebied van digitalisering, robotisering en milieu. 
Onderwerpen die belangrijk zijn voor al onze inwoners en bedrijven.

“De wereld ziet er vandaag heel anders uit
dan twee jaar geleden.”

Met welke dilemma’s heeft u te maken?
Het woord defensie komt in ons coalitieakkoord nul keer voor. 
Inmiddels gaat er geen dag voorbij waarop het niet gaat over de 
forse uitbreidingsplannen van het leger. De wereld ziet er vandaag 
heel anders uit dan twee jaar geleden. Als provincie zijn we aan-
spreekpunt voor Defensie in de contacten met gemeenten en willen 
we een bijdrage leveren aan onze veiligheid. Tegelijkertijd hebben 

de plannen van Defensie grote impact op inwoners en bedrijven. 
En hebben we de beschikbare ruimte ook nodig voor de bouw van 
woningen, bedrijventerreinen en natuur. Het samenbrengen en 
afwegen van die belangen is een lastige, maar zeer belangrijke klus.
Een andere vraag die me bezighoudt is waar we straks onze grond-
stoffen vandaan halen. De ontwikkeling naar een circulair Nederland 
in 2050 was al ingezet, maar de doelstellingen lijken steeds verder 
uit zicht te raken. Terwijl de noodzaak om minder afhankelijk te zijn 
van grondstoffen uit Amerika of Rusland alleen maar groter wordt. 
Dat kan door grondstoffen keer op keer opnieuw te gebruiken. 
In de economie van de toekomst zou afval niet meer moeten 
bestaan. Daarom blijft investeren in een circulaire economie 
broodnodig.

“De ontwikkeling naar een circulair Nederland 
in 2050 was al ingezet, maar de doelstellingen 

lijken steeds verder uit zicht te raken.”

Waar blijft of gaat u de komende twee jaar op inzetten?
Daarvoor kijk ik graag naar ons mkb, waaronder veel familiebedrij-
ven. Zij zijn de kurk waarop de regionale economie drijft. Maar liefst 
drie op de vijf Overijsselse bedrijven is een familiebedrijf. Meer dan 
in andere provincies. Het zijn ondernemingen die verankerd zijn in 
de samenleving én verder kijken dan de dag van morgen. 
Dat inspireert mij om dat ook te doen. Het is nodig om de contouren 
te schetsen voor een economisch beleid dat verder vooruitkijkt. 
We werken daarom aan een visie op onze economie in 2050. 
Intussen wil ik blijven inzetten op innovatie en het versterken 
van sterke sectoren, zoals de maakindustrie, de hightechsector 
en microchips (fotonica). Ook wil ik de economische kansen die 
Defensie biedt verder verkennen en benutten. Maar uiteindelijk 
draait ons economische beleid niet om groei en groei alleen. 
We willen prettig en gezond wonen, werken en recreëren in 
Overijssel. En daar blijven we als provinciebestuur iedere dag aan 
werken.

Gedeputeerde Economie, Defensie en Internationaal

Erwin HooglandErwin Hoogland



Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt?   
In het voorjaar van 2024 stelden de Provinciale Staten het inves-
teringsvoorstel Leefbaar Platteland vast. Hierdoor kunnen we 16 
miljoen euro investeren om het sociaaleconomisch perspectief van 
Overijsselaars op het platteland te versterken. Leefbaar Platteland 
biedt subsidiemogelijkheden voor dorpsplannen, planvorming en 
fysieke investeringen die een impuls geven aan een leefbaar en 
toekomstbestendig platteland. Ik ben blij met de snelle start van het 
programma. Er zijn al veel cheques uitgereikt voor dorpsvisies en ter 
ondersteuning van lokale initiatieven.

De voortgang van de verduurzaming van het Provinciehuis 
vind ik een positieve ontwikkeling. Vorig jaar is een nieuw type 
warmtepomp in gebruik genomen, die zorgt voor verwarming 
en warm water. Mooi hoe we als provincie onze rol pakken als 
launching customer voor de hoogtemperatuurwarmtepomp – 
geschikt voor toepassing in oudere gebouwen die niet goed te 
isoleren zijn. We gaan door met de verdere verduurzaming van 
het energiegebruik binnen de provinciale organisatie en met 
onze aanpak om als launching customer een rol te spelen bij de 
toepassing van innovaties.

Waar bent u het meest trots op?   
Ik ben trots op alle vakmensen die we in Overijssel hebben, en een 
speerpunt in mijn portefeuille is om dat vakmanschap te behouden 
en te versterken. In de zorg, automatisering, techniek, bouw, 
onderwijs, enzovoort. We hebben in Overijssel veel jongeren die 
een prachtig vak leren en daarin uitblinken. Van de 25 Nederlandse 
deelnemers aan de WorldSkills-wedstrijden in Lyon kwamen 7 
vakkanjers uit Overijssel. Dit jaar ga ik opnieuw stages lopen om 
het belang van vakmanschap te onderstrepen. We hebben veel 
innovatieve bedrijven die Overijsselse nuchterheid combineren 
met vernieuwing, een ‘handen uit de mouwen’-mentaliteit en 
samenwerking met kennisinstellingen en collega-bedrijven. Ik 
noem dat onze verborgen parels. We hebben maakbedrijven die 

wereldwijd leveren, agrarische ondernemers die prijzen winnen 
voor hun innovatieve aanpak en er is een sterk cluster rond fotonica 
ontstaan.

Daarnaast vind ik het prachtig om te zien hoeveel Overijsselaars zich 
betrokken voelen bij het behoud van ons erfgoed.

“Het oplossen van de situatie van de 
PAS-melders is één van de belangrijkste 

onderwerpen voor mij.”
 
Met welke dillema’s heeft u te maken?   
Lastige dilemma’s doen zich voor op het gebied van vergunningver-
lening. Door recente uitspraken van de Raad van State in de zaken 
rond Rendac en de Amercentrale hebben we moeten besluiten om 
het verlenen van natuurvergunningen voorlopig op te schorten. 
Dat heeft grote gevolgen voor boeren en ondernemers..

Het oplossen van de situatie van de PAS-melders is een van mijn 
belangrijkste aandachtspunten. De oplossing moet deels uit Over-
ijsselse maatregelen komen, en deels op landelijk niveau worden 
gevonden. Alleen dan ontstaat er weer ruimte om vergunningen te 
verlenen.
 
Waar blijft u de komende twee jaar op inzetten?   
Arbeidsproductiviteit. Dat is van belang om de concurrentiepo-
sitie van de Overijsselse economie te versterken en in te spelen 
op een krapper wordende arbeidsmarkt. Procesinnovatie en 
sociale innovatie zijn hierbij essentieel. De ontwikkeling van AI 
biedt enorme kansen voor Overijsselse bedrijven. Als onderdeel 
daarvan is het nodig om stevig in te zetten op digitale toegankelijk-
heid en veiligheid. En waar ik de komende twee jaar zeker op blijf 
inzetten, is noaberschap: als verbindend element in de Overijsselse 
samenleving.

Gedeputeerde Leefbaar Platteland, Innovatie, Arbeidsmarkt, 
Vergunningverlening en Erfgoed 

Gert Harm ten BolscherGert Harm ten Bolscher



Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt?
Op veel plekken in Overijssel zie je nieuwe huizen verschijnen en er 
komen er nog veel meer bij. Er zijn inmiddels afspraken gemaakt 
over de bouw van 47.300 nieuwe woningen vóór 2030, nog eens 
5.000 meer dan eerder gepland. Mooie cijfers, maar er moet nog 
veel gebeuren. Onze ambitie blijft 60.000 woningen: geschikt voor 
iedereen, want we bouwen volgens de 30-40-30-verdeling, 30% 
sociale huur, 40% middensegment en 30% duurdere woningen.

We hebben geïnvesteerd in de leefbaarheid van dorpen en steden, 
want wonen gaat niet alleen over vier muren en een dak, maar ook 
over voorzieningen, werk, vervoer en een prettige leefomgeving. 
In de regio’s Stedendriehoek en Twente gaan we dat op nóg grotere 
schaal aanpakken; daar werken we met de regio en het Rijk aan 
verstedelijkingsstrategieën.

Vanwege de vergrijzing en het belang van doorstroming is het extra 
belangrijk dat we geschikte woningen bouwen voor ouderen. 
In het voorjaar van 2024 hebben we als eerste provincie in 
Nederland regionale woonzorgvisies gepresenteerd. Dat maakt 
de weg vrij voor verschillende soorten ouderenwoningen: 6.590 in 
West-Overijssel en nog eens 8.060 in Twente.

“Vanwege de vergrijzing en de doorstroming 
is het extra belangrijk dat we geschikte huizen 

bouwen voor ouderen.”

Waar bent u het meest trots op?
Ik ben erg trots op de samenwerking in Overijssel. Overheden, wo-
ningcorporaties en marktpartijen trekken samen op om oplossingen 
te vinden voor de woningcrisis. Dit heeft geleid tot méér woningen, 
maar vooral ook tot de juiste woningen: betaalbaar, duurzaam en 
afgestemd op de behoeften van verschillende doelgroepen.

Een mooi voorbeeld is de versnelling van de woningbouw in de 
Spoorzone in Deventer, waar we betaalbare woningen combineren 
met duurzaamheid en goede bereikbaarheid. Ook zie ik dat er veel 
aandacht is voor zorggeschikt wonen, zoals bij de transformatie van 
de Acaciaschool in Hengelo tot een woon-zorgcomplex.

Daarnaast lukt het Overijssel om al drie jaar op rij méér dan de 
minimale woningbouwopgave te realiseren. Dus ja, er is veel om 
trots op te zijn. Maar we zijn er nog niet. Té veel Overijsselaars 
wachten nog op een betaalbaar huis. Dat weten we. Daarom maken 
we plannen om de woningbouwproductie op peil te houden.

Met welke dilemma’s heb je te maken?
We willen snel bouwen, maar moeten zorgvuldig omgaan met 
ruimte, natuur en infrastructuur. Geschikte locaties zijn schaars, dus 
we plannen slim. Bijvoorbeeld in binnensteden, door te verdichten 
of panden te herbestemmen. Tegelijkertijd staan projecten onder 
druk door stijgende kosten, netcongestie, stikstofproblematiek en 
drinkwatertekorten. Samen met het Rijk en gemeenten zoeken we 
naar creatieve oplossingen.

Waar blijf of ga je de komende twee jaar op inzetten?
De focus blijft liggen op voldoende en betaalbare woningen. Daarbij 
moeten de juiste woningen op de juiste plek komen, zodat starters 
en senioren sneller een huis kunnen vinden. We zetten ons in voor 
de leefbaarheid in dorpen en steden, werken aan mogelijkheden om 
dichtbij huis te werken, en bevorderen zorggeschikt en geclusterd 
wonen voor ouderen en kwetsbare groepen. 

Overijssel ondersteunt de opgaven rond wonen en verstedelijking 
met ruim 29 miljoen euro, waaronder een subsidieregeling van 
10 miljoen euro voor woningen waarin ouderen langer zelfstandig 
kunnen blijven wonen. We blijven bouwen aan een provincie waar 
iedereen een goed thuis kan vinden. Nu en in de toekomst.

Gedeputeerde Wonen, Ruimtelijke ordening en Participatie

Liesbeth GrijsenLiesbeth Grijsen



Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt? 
De afgelopen twee jaar stonden voor een belangrijk deel in het 
teken van het oplossen van de schade aan huizen langs het kanaal 
Almelo-De Haandrik. Van de meer dan 400 schadegevallen is 
inmiddels meer dan de helft afgehandeld. Het streven is om vóór 
het einde van de huidige collegeperiode alle nu gemelde schadege-
vallen op te lossen. De aanpak is menselijker, makkelijker en milder 
geworden. Bestuurlijk kopstuk Arie Slob staat bewoners bij waar de 
bestaande regeling knelt en er samen naar een oplossing gezocht 
moet worden. Afgelopen jaar zijn we een participatief traject gestart, 
samen met bewoners, gebruikers en andere betrokkenen. Dat moet 
leiden tot een visie op de toekomst van het kanaal.

“Het streven is om voor het einde van de huidige 
collegeperiode alle nu gemelde schades op te 

lossen.”

Waar bent u het meest trots op?
Op het gebied van bereikbaarheid richten we ons in de eerste plaats 
op het verbeteren van de verkeersveiligheid en de sociale veiligheid 
in het verkeer in onze provincie. We werken de komende jaren 
aan het vergroten van de bereikbaarheid voor alle doelgroepen 
in de samenleving. Tegelijkertijd investeren we in gedragsveran-
dering: meer lopen en fietsen, en betere aansluitingen tussen de 
verschillende vervoersmodaliteiten. We geven forse impulsen aan 
het verduurzamen van onze mobiliteit. Voorbeelden hiervan zijn 
de elektrificatie van de dieselspoorlijnen Almelo-Mariënberg en 
Zutphen-Hengelo, de aanpak van de N35, N36 en N348, de realisatie 
van mobiliteitshubs, en het continu verbeteren van het bestaande 
openbaar vervoer en de stations. Verder investeren we in een 
toegankelijker OV, nieuwe buslijnen en meer veiligheid in trein en 
bus. Tegen de algemene stroom in is het ons als provincie Overijssel 
gelukt om een flinke hoeveelheid Rijksgeld los te krijgen.

“De grote uitdaging voor de komende decennia 
is het veilig stellen van voldoende en schoon 

(drink)water in Overijssel.”

Met welke dilemma’s heeft u te maken?
De grote uitdaging voor de komende decennia is het veiligstellen 
van voldoende en schoon (drink)water in Overijssel. Als vergunning-
verlener zijn we samen met partners actief op zoek naar geschikte 
locaties voor waterwinning. Tegelijkertijd investeren we, eveneens 
samen met partners, in het besparen van drinkwater. Klimaatadap-
tatie en beter kunnen omgaan met zowel een overschot als een 
tekort aan water zijn leidende principes bij onze ruimtelijke ont-
wikkelingen. Daarbij gaan we uit van het principe water- en bodem 
sturend. Momenteel stellen we een Regionaal Waterprogramma 
op. Samen met partners realiseren we daarmee een Overijsselse 
Wateraanpak. Een van de grootste uitdagingen is om onze provincie 
te laten voldoen aan de doelen van de Kaderrichtlijn Water in het 
jaar 2027.

Waar blijft of gaat u de komende twee jaar op inzetten?
Het komende jaar werken we aan een gedragen Overijsselse visie 
op inclusiviteit en diversiteit, onder het motto Iedereen Doet Mee in 
Overijssel, met een uitvoeringsagenda voor 2025–2027.

Ook investeren we verder in het vergroenen van Overijssel en 
het dichter bij de mensen brengen van onze Overijsselse natuur. 
Onlangs hebben we de miljoenste nieuwe boom in de provincie 
geplant. We investeren in projecten die de positieve beleving en 
zichtbaarheid van de natuur vergroten.

Tot slot transformeren we onze traditionele handhaving naar een 
meer risicogestuurde aanpak. We zetten in op een stevigere aanpak 
van grote overtreders. Daarvoor versterken we onder andere het 
netwerk van groene BOA’s in Overijssel; onze ogen, neuzen en oren 
in het buitengebied.

Gedeputeerde Water, Mobiliteit, Inclusiviteit en Handhaving

Mart ijn DademaMart ijn Dadema



Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt?
Landbouw en natuur vormen een belangrijk deel van de identiteit 
van Overijssel. We werken hard aan het toekomstbestendig maken 
daarvan. Met onze 3x3-aanpak – sterke landbouw, vitaal platteland 
en gezonde natuur – hebben we boeren, gebiedspartners en 
inwoners uitgenodigd om zelf met ideeën te komen. Dit heeft geleid 
tot proeftuinen en koploperprojecten, mede mogelijk gemaakt door 
234 miljoen euro aan Rijksmiddelen. We investeren in het platteland 
én in natuur, zowel binnen als buiten Natura 2000-gebieden. Elk 
gebied heeft zijn uitdagingen, zoals het versterken van de biodiversi-
teit of het verbeteren van de waterhuishouding. Dit leidt tot tastbare 
resultaten, zoals honderden hectares nieuwe natuur in De Wieden.

“Ik ben blij dat de energie van onderop 
komt: boeren, inwoners, gemeenten en 

natuurorganisaties bepalen wat in hun gebied 
nodig is.”

Waar bent u het meest trots op?
Ik ben blij dat de energie van onderop komt: boeren, inwoners, 
gemeenten en natuurorganisaties bepalen wat er in hun gebied 
nodig is, en wij ondersteunen hen juridisch en financieel. Zo 
ontstaan vernieuwende initiatieven die laten zien dat landbouw 
en natuur elkaar kunnen versterken. Die werkwijze zorgt voor 
draagvlak en blijvende resultaten. Om tot gedragen keuzes te 
komen, werken we volgens het principe ‘meten is weten’: we 
bekijken de staat van de natuur en betrekken experts, boeren en 
omwonenden bij de besluitvorming. Dat kost tijd, maar zorgt voor 
zorgvuldige keuzes met breed draagvlak.

Met welke dilemma’s heeft u te maken?
Een belangrijke uitdaging is de balans tussen snelheid en zorgvul-
digheid. Zeker voor PAS-melders is er behoefte aan duidelijkheid, 
maar complexe wetten en procedures maken dat lastig. Binnen 

de sector lopen de belangen uiteen: de een wil innoveren en 
doorgroeien, de ander wil extensiveren of stoppen. Tegelijkertijd 
kunnen we de natuurdoelen niet naast ons neerleggen. Daarnaast 
spelen er dilemma’s in het natuurbeheer. De wolf verdeelt de 
samenleving en roept zowel emoties als juridische vraagstukken 
op. Ook het kappen van bomen in Natura 2000-gebieden zorgt voor 
discussie. Het is vaak noodzakelijk voor natuurherstel, maar roept 
weerstand op bij omwonenden. Bovendien duurt compensatie 
langer dan gewenst. Tot slot zorgt de wisselende koers vanuit Den 
Haag voor onzekerheid. Beleid verandert regelmatig, waardoor we 
telkens moeten schakelen. Dat is frustrerend, vooral voor boeren 
die behoefte hebben aan duidelijkheid en stabiliteit.

“Het platteland is geen abstract dossier, maar 
een plek waar mensen wonen en werken.”

Waar blijft of gaat u de komende twee jaar op inzetten?  
We blijven werken met de 3x3-aanpak en versterken de gebieds-
processen. Een aantal van de 36 koploperprojecten brengen we nu 
in de praktijk om perspectief zichtbaar te maken. We ondersteunen 
boeren bij omschakeling of stoppen en investeren in water- en 
bodemkwaliteit. Beleid moet uitvoerbaar zijn, daarom blijven 
we inwoners en deskundigen betrekken. Het platteland is geen 
abstract dossier, maar een plek waar mensen wonen en werken. 
Die toekomst willen we samen vormgeven, met een betrouwbaar 
bestuur als partner.

We ontwikkelen een landbouwvisie voor Overijssel met de koers 
richting 2040. De provincie neemt het initiatief. We wachten niet af 
tot het Rijk met oplossingen komt, want ondernemers en bewoners 
verdienen perspectief. Dit vraagt lef, samenwerking en soms 
moeilijke keuzes. Door duidelijk te zijn over wat wel en niet kan, 
voorkomen we onnodige discussies. Met de 3x3-aanpak bouwen 
we aan een toekomstbestendig Overijssel, met minder regeldruk, 
oplossingen voor PAS-melders en een vitaal platteland voor nu en 
later.

Gedeputeerde Landbouw en Natuur

Maurits von MartelsMaurits von Martels



Wat is in uw portefeuille de afgelopen twee jaar 
bereikt? 
Ik ben blij met de grote stappen die zijn gezet in de energietransi-
tie. We hebben inmiddels bepaald op welke plekken we duurzame 
energie kunnen opwekken. In Overijssel willen we zoveel mogelijk 
verschillende duurzame energiebronnen inzetten om het energie-
systeem betrouwbaar te houden. Naast wind- en zonne-energie 
zetten we daarom ook in op waterstof, aardwarmte, geothermie, 
biogas en mogelijk kernenergie. Onlangs hebben we onze energievi-
sie gepresenteerd, waarin we uitleggen hoe we met al deze bronnen 
toewerken naar een energieneutraal Overijssel in 2050.

“Ik wil kunst en cultuur graag toegankelijk 
maken voor iedereen, ongeacht achtergrond, 

leeftijd of woonomgeving.”

Naast de energievisie is ook het nieuwe cultuurbeleid vastgesteld. 
Ik wil kunst en cultuur graag toegankelijk maken voor iedereen, 
ongeacht achtergrond, leeftijd of woonomgeving. Door te investeren 
in culturele initiatieven vergroten we de beschikbaarheid van het 
culturele aanbod voor iedereen.

Wat ik daarnaast een mooie ontwikkeling vind, is de toegenomen 
aandacht voor basisvaardigheden, zoals lezen, schrijven, rekenen 
en omgaan met de computer. Ruim 100.000 mensen in Overijssel 
zijn laaggeletterd en ik wil dat aantal terugdringen. Iedereen moet 
de kans krijgen om gelijkwaardig mee te doen in onze maatschap-
pij. Door het versterken van basisvaardigheden onder inwoners 
en werknemers creëren we gelijke kansen. De rol die bibliotheken 
hierin hebben én ook pakken is een positieve ontwikkeling.

Waar bent u trots op?
Ik ben trots op de voortgang die we tot nu toe hebben geboekt. 
Over veel van de afspraken uit het coalitieakkoord is inmiddels een 
besluit genomen. Die besluiten krijgen veelal brede steun in de 

Overijsselse politiek. Dit laat zien dat we met oog voor alle verschil-
lende belangen te werk gaan, zonder het einddoel uit het oog te 
verliezen. 

“Ook wil ik meer aandacht besteden aan 
positieve gezondheid. Voor mij is dit begrip nog 

te breed en abstract.”

Met welke dilemma’s heeft u te maken?
Veel keuzes die we maken, hebben voor- en nadelen. Besluiten zijn 
echt niet allemaal ‘pijnloos’, maar moeten wel genomen worden. 
Stilstand of uitstel is eigenlijk nooit een goed alternatief. 
Het winddebat van het afgelopen jaar was daar een voorbeeld van. 
Veel inwoners en belanghebbenden uitten hun zorgen, voorname-
lijk tegen de komst van windturbines. We hebben dan ook de keuze 
gemaakt om niet meer turbines te vergunnen dan nodig is om het 
gezamenlijke doel van 2 TWh windenergie in 2030 te bereiken. 
In ons beleid is vastgelegd hoeveel windenergie er per gemeente 
maximaal opgewekt mag worden. Zo doen we wat we wettelijk 
verplicht zijn (het behandelen van windaanvragen), zonder een 
overaanbod aan turbines te hoeven vergunnen.

Waar gaat u de komende twee jaar op inzetten?
Ik focus mij onder andere op het proces rondom gewasbescher-
mingsmiddelen. Dit jaar brengen we in kaart of andere keuzes nodig 
zijn wat betreft het gebruik hiervan. Met als doel ons leefklimaat, 
de natuur- en waterkwaliteit zo goed mogelijk te beschermen. 
Daarnaast hoop ik op een mooie stap voor museum de Fundatie. 
Meer dan alleen herstel, met focus op doorontwikkeling. Ook wil 
ik meer aandacht besteden aan positieve gezondheid. Voor mij 
is dit begrip nog te breed en abstract. Ik stel voor om ‘positieve 
gezondheid’ op meer plekken in ons beleid een rol te geven. 
Ten slotte hoop ik een goede basis te leggen voor de nieuwe 
energie-infrastructuur met bijbehorende technologische 
ontwikkelingen.
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